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Organ  Finnvedens Samordningsförbund, Styrelsen  

 

 

Plats och tid  2025-02-14 kl 09.00-12.10 på Arbetsförmedlingen, Värnamo 

 

Beslutande  Andreas Appelberg, Arbetsförmedlingen 

Arnold Carlzon, Värnamo kommun 

Camilla Nohammar, Försäkringskassan 

Stefan Lundell, Gnosjö kommun  

Ylva Samuelsson, Gislaveds kommun 

 

 

 

Övriga deltagande Klas Rydell, Försäkringskassan, adjungerad 

 

Peter Hedfors, förbundschef 

Viktoria Önneby, verksamhetsutvecklare 

 

 

Utses att justera Ylva Samuelsson 

 

Sekreterare 

 

Digital justering 
Peter Hedfors 

Mötesordförande Digital justering  
Stefan Lundell 

Justerare  Digital justering 
Ylva Samuelsson 

 

 

 

 

 

Anslag/Bevis 

Protokollet är justerat. Justeringen har tillkännagivits genom anslag. 

 

Styrelse  

 

Finnvedens Samordningsförbund, Styrelsen   

Sammanträdesdatum 

 

2025-02-14    

Datum för uppsättande  

 

2025-02-21 Datum för nedtagande 2024-03-14 

Förvaringsplats  

 

Förbundets kansli, Tändsticksgränd 23, Jönköping 

 

 

..................................................................... 

 

 Peter Hedfors, förbundschef  
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§ 1.  Öppnande  
Stefan Lundell hälsade alla välkomna, särskilt nya ledamoten Camilla Nohammar från 

Försäkringskassan, och öppnade mötet. Förbundschef informerade om styrelsens 

arbetsordning och ny rutin för begäran om arvode och annan ersättning från förbundet. 

Styrelsen beslutade att adjungera Klas Rydell till mötet. 

 

§ 2.  Val av justerare 
Styrelsen beslutade att välja Ylva Samuelsson till justerare. 

 

§ 3.  Fastställande av dagordning  

Styrelsen beslutade att fastställa dagordningen.  

 
§ 4.  Aktuellt i förbundet 

Viktoria Önneby och Peter Hedfors informerade om aktuellt i förbundet.  

Styrelsen beslutade att lägga rapporten till handlingarna. 

 

§ 5.  Meddelanden 

Följande meddelanden, avtal mm anmäldes till styrelsen 

a) Protokoll AU 250115 och 250207 

b) Minnesant beredningsgruppen 241204 och 250129 

c) Minnesant styrgrupp Samverkansteam Finnveden 241031 och 241205 

d) Minnesant styrgrupp IT-spåret 250128 

e) Minnesant styrgrupp ESF-projektet Räkna med oss! 241212 

f) Minnesant styrgrupp Rätt stöd rätt försörjning 241211 

g) Minnesant lokal arbetsmarknadsgrupp Värnamo 241212 

h) Beslut från AF om nya representanter i styrelse och beredningsgrupp 

i) Beslut från Försäkringskassan om ny ledamot och ersättare i styrelsen 

j) Beslut från Gislaveds kommun om ny ledamot och ersättare i styrelsen 

k) Beslut från Gnosjö kommun om ny ledamot och ersättare i styrelsen 

l) Minnesant styrgrupp ESF-projektet Räkna med oss 241212 

m) Protokoll från styrelsemöte med NNS 241101, 241211 och 250122 

n) Nyhetsbrev november från Länsstyrelsen ”Våld i nära relationer” 

o) Nyhetsbrev november och december från NNS ”Stoppa våldet!” 

p) Nyhetsbrev november till Vaexthusets kunskapsnätverk 

q) Historien om Finsam och Framtidens Finsam (från NNS) 

 

Styrelsen beslutade att lägga meddelandena till handlingarna 

§ 6.  Årsredovisning 2024 med två bilagor 

Förbundschef gick igenom förslag till Årsredovisning 2024 och bilagor. Det kan 

finnas anledning att göra korrigering av ev sakfel som revisorerna upptäcker. Styrelsen 

kommer därför att fastställa redovisningen slutligt på sitt möte i mars. 

 

Styrelsen beslutade  

att fastställa Årsredovisning 2024 med bilagor i preliminär form och skicka den till 

revisorerna för granskning. 

Comfact Signature Referensnummer: 191639SE



Styrelseprotokoll för Finnvedens Samordningsförbund 2025-02-14 

   
                                                  

 

 

 

Justerandes sign Utdragsbestyrkande 

   

 

 

3 

§ 7.  Ansökan om medel till IT-spåret från 2026 

Ansökan om medel till IT-spåret avslogs vid styrelsemötet i november. Regionen har 

därefter begärt att ansökan ska prövas igen. Flera i styrelsen har utsatts för 

påtryckningar att beslutet ska ändras, vilket Stefan Lundell betonade var helt 

oacceptabelt.  

Under januari hade förbundschef flera samråd med regiondirektör Jane Ydman om 

möjligheten att få ett initiativ från regionen om en kompromiss. Hon bekräftade att 

man tog till sig av synpunkter som kom, men de kom inte med något reviderat förslag. 

Förbundschef sammanfattade muntligt vad han i ett PM redovisat om bakgrund, 

kontakter, vilka effekter ett beslut om bifall kan få på förbundets övriga verksamhet 

och det möjliga kompromissförslag han presenterat för regionen.  

 

Sakfrågan diskuterades. Tre huvudalternativ framkom: 

Att bevilja ansökan med max 600tkr per år. 

Att gå på kompromissförslaget om max 200tkr per år under max 3 år. 

Att avslå ansökan helt. 

 

Argument som nämndes för att bevilja ansökan helt:  

Att verksamheten är bra och når målet 50% till arbete eller studier. Därmed är den 

socioekonomiskt försvarbar och god ekonomisk hushållning. 

Att IT-spåret är ett gott exempel på fungerande samverkan. 

Att kommuner och region enats om att man önskar förbundens fortsatta finansiering. 

Att styrelsen bara kan utgå från det förslag som finns på bordet. 

En tanke nämndes att vid behov minska budgeten till samverkansteamet 2026–2027. 

 

Argument som nämndes för att bevilja max 200tkr: 

Att det är en kompromiss som möjliggör att processen kommer vidare. 

Att det inte tar lika mycket av förbundets medel. Det kan hanteras utan neddragning av 

andra insatser. 

Att det möjliggör för nuvarande och eventuella kommande deltagare från förbundets 

område att få del av verksamheten. 

En tanke nämndes att kriterierna för deltagande bör ses över, då sökande från vårt 

område nekats inskrivning för att de inte har rätt fastställd diagnos. 

 

Argument som nämndes för avslag på ansökan: 

Att beredningsgruppen föreslår avslag på ansökan 

Att verksamheten når en mycket begränsad målgrupp  

Att nuvarande upplägg i praktiken innebär att vårt förbund subventionerar deltagare 

från Höglandets område, vilket inte är förenligt med Finsams lagstiftning. 

Att verksamheten är mycket dyr per individ, särskilt från vårt förbundsområde. En 

socioekonomisk jämförelse som gjorts av förbundschefen i Höglandets 

Samordningsförbund visades. Projektet är med nuvarande upplägg inte 

socioekonomiskt försvarbart ur förbundens perspektiv. Om samma medel används till 

annan verksamhet för förbundets målgrupp så får fler personer i målgruppen hjälp att 

komma till arbete och studier. 

 

Ett förslag kom att återremittera ärendet för att hinna diskutera en omfördelning av 

finansieringen mellan förbunden. Andra framförde att det inte är förbundens ansvar att 

förhandla fram alternativ. Ansvaret ligger hos den som gör ansökan om medel. Södra 

Vätterbygden har redan prövat en återremiss. Det finns heller inget formellt hinder för 
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förbund att begränsa hur stor summa man beviljar när man behandlar ansökningar om 

medel. 

 

Styrelsen beslutade att inte återremittera ansökan, utan ta ställning genom omröstning. 

 

Styrelsen ajournerade sig för interna överläggningar. 

 

Omröstning 

För att bevilja ansökan: Ylva Samuelsson 

För att avslå ansökan: Camilla Nohammar och Andreas Appelberg 

För att bevilja max 200tkr under max 3 år: Stefan Lundell och Arnold Carlzon. 

 

Styrelsen beslutade med ordförandens avgörande vid lika röstetal 

Att bevilja ansökan med max 200.000kr per år under max 3 år (2026–2028) 

 

Styrelsen ställde sig också bakom de synpunkter som nämnts i samråd med regionen:  

att ta bort Aspergers syndrom ur målgruppsformuleringen, då diagnosen inte används 

längre, 

att vara tydliga med att utbildningen är ett-årig, med möjlighet till förlängning vid 

behov, 

att vara tydliga i upphandlingen att utbildningen behöver anpassas vad gäller 

jämställdhetsperspektivet och till dagens arbetsmarknad inom IT-området. 

 

Ylva Samuelsson reserverade sig mot beslutet till förmån för ett beviljande av ansökan 

med 600tkr/år och Andreas Appelberg reserverade sig till förmån för avslag. 

 

§ 8.  Ekonomin för Samverkansteam Finnveden 

Ett PM om ekonomin för samverkansteamet presenterades. Styrgruppen för 

Samverkansteamet önskar att styrelsen tar ställning till om en begäran från 

Försäkringskassan om högre ersättning för sin medarbetare i teamet under 2025. Både 

lönenivån och PO-kostnaderna är högre än för kollegorna i teamet. Berörd chef på FK 

har inte skrivit under uppdragsavtalet på grund av att nationellt ansvariga betonat att 

de inte godtar nuvarande ekonomi.  

 

AU föreslog att styrelsen beslutar  

Att godta önskat maximalt månadsbelopp till Försäkringskassan 

Att vänta tills i augusti med att ta ställning till ev behov av extra medel för teamet som 

helhet 

Att ge förbundschef i uppdrag att meddela Försäkringskassan att önskningar om 

ersättning för finansierade tjänster i fortsättningen ska ske innan budgeten för 

kommande år fastställs och att på lämpliga sätt lyfta problemet med höga PO-

kostnader.  

 

Styrelsen beslutade i enlighet med AUs förslag. 

 

§ 9.  Personalfrågor 

En riskanalys som gjorts efter styrelsemötet 2025-01-24 gicks igenom. Riskanalysen 

diskuterades även i Södra Vätterbygdens styrelse igår. 
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AU har bedömt att frågan bör beredas av beredningsgruppen, som kan ha goda tankar 

om risker och fördelar som komplement till det som skrivits i dokumentet. 

 

Olika tankar om nästa steg diskuterades: snabbt beslut om rekrytering av ny 

förbundschef, att skicka frågan till beredningsgruppen enligt förslag från AU och att 

komplettera en sådan begäran om hjälp från beredningsgruppen med ett uppdrag till 

dem att förbereda en lämplig profil på den typ av tjänst som de föreslår, för att 

påskynda en rekrytering. 

  

Styrelsen beslutade 

Att ge beredningsgruppen i uppdrag att diskutera och komplettera riskanalysen och, 

om möjligt, föreslå ett lämpligt beslut inför nästa styrelsemöte 

Att förbereda en profil på den tjänst som man förespråkar. 

 

§ 10.  Möte med Länsbänken 250217 

Förbundschef informerade om dagsläget inför måndagens möte med fyra av länets 

riksdagsledamöter: Camilla Rinaldo Miller (KD), Azra Muranovic (S), Carina 

Ödebrink (S) och Anders Karlsson (C). 

 

§ 11.  Val av ny ordförande för förbundet 

Stefan Lundell har avsagt sig uppdraget som förbundets ordförande.  

Senada Sacic står kvar som vice ordförande. 

 

Styrelsen beslutade 

Att välja Ylva Samuelsson, Gislaved, till ny ordförande för förbundet. 

 

§ 12.  Val av firmatecknare 

Styrelsen beslutade 

Att välja ordförande Ylva Samuelsson och förbundschef Peter Hedfors att gemensamt 

teckna förbundets firma. 
 

§ 13.  Årsplaneringen 2025 

Årsplaneringen för 2025 kommenterades. AU kommer att komplettera med sina tider 

inom kort. Förbundschef påminde om kommande större samlingar. Förbundet bedöms 

klara inom budget att ersätta konferensavgift, resa och en övernattning för dem som 

anmält intresse att delta i NNS årsmöte och nationella Finsamkonferensen 1–2 april. 

 

§ 14.  Övriga frågor 

Ylva Samuelsson, Viktoria Önneby och Peter Hedfors tackade Stefan Lundell med en  

blombukett för det viktiga arbete han utfört som ordförande för förbundet under två år. 

Även Klas Rydell avtackades med en blombukett för sitt långa engagemang för 

samverkan och förbundet. 

 

§ 15.  Avslutning 

Stefan Lundell tackade alla och avslutade mötet. 
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